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A cat had made acquaintance with a mouse, and had spoken so much of the great love
and friendship she felt for her, that at last the Mouse consented to live in the same
house with her, and to go shares in the housekeeping. 'But we must provide for the
winter or else we shall suffer hunger, ' said the Cat. 'You, little Mouse, cannot venture
everywhere in case you run at last into a trap.' This good counsel was followed, and a
little pot of fat was bought. But they did not know where to put it. At length, after long
consultation, the Cat said, 'I know of no place where it could be better put than in the
church. No one will trouble to take it away from there. We will hide it in a corner, and
we won't touch it till we are in want.' So the little pot was placed in safety; but it was
not long before the Cat had a great longing for it, and said to the Mouse, 'I wanted to
tell you, little Mouse, that my cousin has a little son, white with brown spots, and she
wants me to be godmother to it. Let me go out to-day, and do you take care of the
house alone.'
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书评

我仅有的一点少女之心，它的来源就是这了。
王子和公主，会飞的火龙，吃小孩的巫婆，还有青蛙与鹳鸟。
他们是我乱七八糟的童年里惟一一些和其他女孩子相似的东西。 我看了一遍又一遍。
每一个孩子都应当拥有至少一本童话书， 就像豌豆茎一样，高兴地向上生长。  
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这是我很小的时候，在把安徒生童话和格林童话读了很多遍以后，同学推荐给我看的童
话书，也是迄今为止觉得最好看的童话。
记得看第一本《蓝色童话》第一个故事，是讲头发都是蛇的蛇头女妖的故事，他们很漂
亮，但是头发都是蛇，任何人看到他们都会变成石头，那个勇敢的男...  
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小学时母上给买的第一本童话书，周日，文化宫书店，去往姥姥家的路上。后来又给买
了世界童话宝库，但都不及这本印象深刻，里面的插画给后来的审美奠基，还用纸板做
过坚定的锡兵里那个城堡。记得小学课后班有作文老师，我带了这本找她，反复演练台
词“不是那种黄色的童话”，想...  
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